
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kereszténydemokrata Néppár t
Képviselőcsoportja

,Iivatal a

Érkezett; 2007 DEC ‘.
Q,

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor sikerül végre az élethez alkalmazkodó jogszabályt alkotni a tartósan beteg
gyermekeket szállító szülők utazási költségtérítéséhez?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr. Horváth Ágnes egészségügyi miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Az elmúlt héten elhangzott interpellációnkra nem kaptunk megnyugtató választ . Az
államtitkár úr azt a többszáz szülőt sem tudta megnyugtatni, akik nap mint nap küszködne k
gyermekeikért .

Csak ismételni tudjuk Miniszter Asszony, hogy a tartósan beteg, fogyatékkal él ő
gyermekeket gépkocsin szállító szülők közül sokan nem tudnak munkát vállalni . Minden
idejüket a fogyatékkal él ő gyermekük gondos nevelésére és ápolására fordítják . Az
áldozatvállalás legszebb példája, hogy nem akarják gyermeküket intézetbe adni, mert ők úgy
gondolják, és meggyőződéssel vallják, hogy a szülői szeretetet semmivel sem lehet pótolni .

A tiszteleten túl, amely megilleti őket a társadalom részéről, az igazságukról is
beszélnünk kell . Tehát arról, hogy ezek a szülők soha nem vettek igénybe indokolatlanu l
költségtérítést . Ok szakorvosi vélemény alapján nem tudják tömegközlekedési eszközr e
feltenni gyermekeiket .

Államtitkár Úr válaszában elismerte, hogy a legutóbbi törvénymódosítás hátrányosan
érinti ezeket a családokat, és nem teszi lehetővé, hogy a szülők az egészségügyi
gyógykezelési célú utazási költségtérítést akkor is megkapják, amikor a gyermek nincs a
járműben .

Arra azonban nem kaptunk választ, hogy mennyi megtakarítást eredményez ez a z
életidegen intézkedés a törvénymódosítás alapján a költségvetésnek .



Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérjük válaszoljon a következő kérdésekre :

1) Hány gyereket érint hátrányosan a megváltoztatott szabályozás ?
2) Mekkora megtakarítást jelent ez a költségvetésnek ?
3) Mi az akadálya annak, hogy a korábbi szabályozást visszaállítsuk ?
4) A minisztérium miért csak 2009 . január 1-től akarja orvosolni az általa előidézett

problémát?

Várjuk válaszát .

Budapest, 2007 . december 18.

Dr. Áder Jáno s
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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